
         R O M Â N I A
JUDEŢUL SATU MARE
CONSILIUL LOCAL AL
MUNICIPIULUI CAREI

P R O C E S   -  V E R B A L
al şedinţei ordinare din data de  31 mai 2013
a Consiliului Local al Municipiului Carei 

Sunt prezenţi 18 consilieri, absent d-nul consilier Ciucoş Marius.
Şedinţa este condusă de d-nul consilier Bucureştean Adrian.
Se  supune  la  vot  procesul  verbal  al  şedinţei  din  data  de  04.04.2013  care  se  aprobă  în  

unanimitate de voturi.
Se prezintă proiectul ordinei de zi, după cum urmează :

1. Proiect de hotărâre privind conferirea  titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Carei  
Preasfinţitului Iustin Sigheteanul, arhiereul vicar al Episcopiei Ortodoxe Române a Maramureşului  
şi Sătmarului

2. Proiect de hotărâre privind modificarea listei de proiecte europene finanţate prin credite interne şi  
prelungirea perioadei de utilizare

3. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de  50.000 lei,  pentru organizarea evenimentului  
intitulat „Sărbătoarea fotbalului la Carei” 

4. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 1000 lei în favoarea Asociaţiei Pro Şcoala nr.1 Carei 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării  Bugetului Local de Venituri şi Cheltuieli al  

Municipiului  Carei pe anul 2013
6. Proiect de hotărâre privind alocarea unor fonduri in favoarea cultelor religioase
7. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor fonduri în favoarea asociaţiilor culturale, tineret şi  

sport 
8. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 99.920 lei în favoarea organizaţiilor non  

guvernamentale de asistenţă socială din mun. Carei
9. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 5.000 lei pentru finanţarea organizării  

evenimentului Karoler Schwabenfest 2013
10. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 2.500 lei, Muzeului Judeţean Satu Mare – Muzeul  

Municipal Carei  pentru organizarea conferinţei de arheologie ştiinţifică internaţională „Ceramica  
din aşezări rurale din evul mediu timpuriu”

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului  de fezabilitate pentru obiectivul de investiţie :  
AMENAJAREA PARCĂRILOR PUBLICE NECUPRINSE IN CADRUL PROIECTULUI „MODERNIZAREA  
SPAŢIILOR PUBLICE URBANE DIN CARTIERELE M.V.I. ŞI M.V.II. DIN MUNICIPIUL CAREI, JUD. SATU  
MARE”

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului  pentru lucrarea „Reparaţii drum de exploatare DE  
333/1”

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.3 la contractul de concesiune nr  
4765/29.04.2002 încheiat între Consiliul local al municipiului Carei şi S.C. AQUACAR S.R.L. Carei

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor de venituri şi cheltuieli la data de 31  
martie 2013 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării  Bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului  
Municipal Carei  pe anul 2013

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea  realizării unei capele în cimitirul satului Ianculeşti
17. Proiect de hotărâre privind aprobarea  închirierii păşunii în suprafaţă de 33,98 ha în favoarea  

Asociaţiei Crescătorilor de Animale „Colonia Moţilor Ianculeşti” şi Asociaţiei Crescătorilor de  
Animale Ianculeşti
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18. Proiect de hotărâre privind  transmiterea în folosinţă gratuită a  Stadionului VICTORIA din  
domeniul public al municipiului Carei în favoarea F.C. VICTORIA 2008 Carei  

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 7470 lei pentru Asociaţia „Congregaţia  
Surorilor Piariste” în vederea acoperirii cheltuielilor de introducere a gazului metan în Centrul de zi  
al Asociaţiei

20. Proiect de hotărâre privind aprobarea  închirierii prin licitaţie publică a unui spaţiu comercial  
situat în incinta Pieţei Agroalimentare Carei

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii de la plata impozitelor şi taxelor locale datorate 
de chiriaşii apartamentelor din blocul ANL de pe str. Căpitan Zăgănescu nr 7/A

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii de la plata impozitelor şi taxelor locale datorate de  
d-na  Rozsa Paraschiva, domiciliată în Carei, str. Horea nr.9

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii de la plata impozitelor şi taxelor locale datorate de  
d-na  Csuka Eva, domiciliată în Carei, str. Traian nr.94

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii de la plata impozitelor şi taxelor locale datorate de  
d-nele  Patonai Elisabeta Maria, domiciliată în Carei, str. Cornului nr.7 şi Szabo Annamaria,  
domiciliată în Carei, str. Cpt. Zăgănescu nr.7, apt.43

25. Proiect de hotărâre privind constituirea „Comisiei de analiză a solicitărilor de locuinţe sociale”
26. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Actului constitutiv al S.C. Apaserv Satu Mare S.A.
27. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului Carei să voteze în Adunarea  

Generală a „Asociaţiei de dezvoltare intercomunitară pentru servicii în sectorul de apă şi apă  
uzată din judeţul Satu Mare” aderarea comunei Tîrşolţ la Asociaţie

28. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului Carei a  
unor imobile şi echipamente de la Staţia de tratare a apei potabile din Doba şi casarea acestora

29. Proiect de hotărâre privind aprobarea  dezlipirii (dezmembrării) imobilului  înscris  în C.F. nr.  
102381  Carei

30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal  – proiect nr. 322/2012 elaborat  
de S.C. ARHI DINAMIC S.R.L. Satu Mare,  privind AMPLASARE PARC FOTOVOLTAIC ÎN  
EXTRAVILANUL MUNICIPIULUI CAREI, extravilan – DN 19, beneficiar : S.C. OBIECTUM CAREI S.R.L.   

31. Diferite probleme de urbanism
32. Diverse

Dna secretar retrage de pe ordinea de zi două proiecte, şi anume :
3. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de  50.000 lei,  pentru organizarea evenimentului intitulat    
    „Sărbătoarea fotbalului la Carei” 
8. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 99.920 lei în favoarea organizaţiilor non  
guvernamentale 
    de asistenţă socială din mun. Carei

Se supune la vot ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate de voturi.

Se trece la discutarea primului punct de pe ordinea de zi. 
1. Proiect de hotărâre privind conferirea  titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Carei   
    Preasfinţitului Iustin Sigheteanul, arhiereul vicar al Episcopiei Ortodoxe Române a Maramureşului şi    
    Sătmarului

Se supune la vot secret proiectul şi se aprobă cu 17 voturi pentru şi 1 vot împotrivă.
Ceremonia de decernare a titlului de Cetăţean de Onoare al Municipiului Carei va avea loc  

în data de 16 iunie 2013, cu ocazia binecuvântării încheierii lucrărilor de la Catedrala „Eroii Neamului” din 
Carei.

Un reprezentant al satului Ianculeşti solicită preşedintelui de şedinţă permisiunea de a 
participa la dezbaterile proiectelor legate de satul Ianculeşti împreună cu alţi consăteni.

Şedinţa se continuă în sala mare de şedinţă unde se discută cele 2 puncte legate de satul 
Ianculeşti şi anume :
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− Proiect de hotărâre privind aprobarea  realizării unei capele în cimitirul satului Ianculeşti
− Proiect de hotărâre privind aprobarea  închirierii păşunii în suprafaţă de 33,98 ha în favoarea  

Asociaţiei Crescătorilor de Animale „Colonia Moţilor Ianculeşti” şi Asociaţiei Crescătorilor de  
Animale Ianculeşti

Dl preşedinte de şedinţă arată că legat de realizarea unei capele există 2 proiecte, unul iniţiat 
de consilierii USL la care este anexată o schiţă şi un plan de situaţie şi o machetă a construcţiei, iar cel de al 
doilea iniţiat de consilierii Oneţ Ioan şi Ciucoş Marius, prin care solicită un sprijin financiar pentru realizarea 
unui studiu tehnic.

Dl consilier Ciută arată „A venit timpul ca să  facem ceva si pentru Ianculeşti, că 23 de ani 
i-am tot  uitat. Avem o schiţă  si un proiect cu tot ce implică aceasta şi deci in 2 săptămâni se poate elibera  
autorizaţie de construcţie. Deoarece locuitorii sunt dispuşi să contribuie şi  să presteze muncă voluntară 
alături de specialiştii in construcţii de pe plan local, cheltuielile se pot reduce semnificativ. Solutia aceasta  
ar fi una rapidă  faţă de alocarea de fonduri pentru un studiu de fezabilitate care nu va costa sub minim 10 
mii lei şi apoi alte cheltuieli pentru documentaţie ,construcţie. Noi putem construi cu jumătate sumă  iar  
dacă suntem hotărâţi, lucrările ar putea incepe de luna viitoare.” .

 Dl consilier Oneţ arată că s-a consultat cu membrii consiliului parohial pentru a iniţia acest 
proiect, consideră că cele două proiecte nu sunt contrare şi putem da curs propunerii d-lui Ciută pentru 
rapiditatea realizării construcţiei.

Se supun la vot cele două proiecte : proiectul de hotărâre  iniţiat de consilierii USL – 7 voturi 
pentru şi 11 abţinere;  proiectul de hotărâre  iniţiat de consilierii Oneţ şi Ciucoş – se aprobă în unanimitate 
de voturi.

Dl. consilier Bucureştean – preşedintele de şedinţă salută prezenţa d-lui. senator Valer 
Marian care participă la lucrările şedinţei.

− Proiect de hotărâre privind aprobarea  închirierii prin licitaţie a păşunii în suprafaţă de 33,98 ha în 
favoarea Asociaţiei Crescătorilor de Animale „Colonia Moţilor Ianculeşti” şi Asociaţiei Crescătorilor 
de Animale Ianculeşti

Dl. consilier Ciută arată că în şedinţa comisiei economice s-a discutat un proiect, iar acuma 
apare altul. Iniţial proiectul întocmit în baza raportului de specialitate prevedea închirierea suprafeţei de 
17,93 ha păşune pe o perioadă de 5 ani în favoarea Asociaţiei Crescătorilor de Animale „Colonia Moţilor 
Ianculeşti” şi 16,05 ha păşune în favoarea Asociaţiei Crescătorilor de Animale Ianculeşti. A doua zi apare un 
alt proiect care prevede scoaterea la licitaţie a păşunii. D-nul senator Valer Marian afirmă „se dezbate aici  
un proiect care nu a trecut prin comisii. Deci nu poate fi supus la vot.Păşunea apartine de drept  
locuitorilor din Ianculesti in baza documentelor de care dispun sătenii şi  nu există temei legal  
pentru a o scoate la licitatie.,deci puteţi intra sub incidenta legii penale.Profit de ocazie pentru a  
atrage atentia asupra faptului că intr-un spaţiu public de şedinţă a Primăriei Carei  nu există 
insemnele statului de drept, drapelul lipsind cu desăvârşire.”  

Fiind prezentă în şedinţă Adela Opriţoiu, consilier juridic la Instituţia Prefectului Jud. Satu 
Mare, care fiind întrebată asupra legalităţii proiectului a afirmat că abia după ce va ajunge hotărârea în cauză 
la Prefectura se va putea pronunţa asupra legalităţii lui.

Dl. consilier Ciută prezintă date din extrasul CF din care rezultă că sătenii au un drept de 
folosinţă asupra păşunii. “Din punctul meu de vedere,prin ceea ce se doreşte a se vota acum noi  
procedăm la instrăinarea păşunii ianculeştenilor.Vrem să scoatem 33,98ha la licitatie dar restul de  
teren….?In raportul de specialitate se face referire la suprafata de 42,35 ha  din care doar 33 ha ar  
fi păşune iar restul tufiş şi stufăriş….unde e acest tufiş? Ne vom trezi că vin la licitatie alţi  
crescători de animale din Carei deoarece apartine satul de UAT Carei si oamenii vor rămâne fără  
păşune.E clar că una din asociatii,Colonia Motilor e dezavantajată din start şi nu va putea participa  
datorită conditiilor impuse.După ce ca timp de 23 de ani nu am făcut nimic pentru ei acum le luăm  
si păşunea. Propun să amânăm acest punct,să ne aplecăm cu  atenţie asupra acestui proiect de  
hotărâre,fiecare în comisia în care lucrăm şi abia apoi să luăm o hotărâre”.

Din partea sătenilor ia cuvântul dl. Dorel Brici, care arată că păşunea din Ianculeşti era 
împărţită pentru capete de bovine o suprafaţă, alta pentru oi şi alta pentru porci, punând  întrebarea că în 
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cazul închirierii prin licitaţie a păşunii „nouă nu vreţi să ne daţi drept la păşunat şi vreţi să aduceţi pe alţii? În 
iarnă aţi vrut să împăduriţi păşunea şi dacă ne-am împotrivit nu s-a mers mai departe”. Lacul l-aţi luat. Ce 
interese sunt şi ale cui? Drum nu avem nici până acum, de promisiuni suntem sătui.”

Dl. Chiorean Ciprian delegatul sătesc afirmă că acum nouă ani erau peste 200 de capete de 
animale, iar pe păşunea nu intrau oile ca să distrugă păşunatul vacilor. Dispune de un act din 1947 privind 
păşunea unde apare un drept de uzufruct în favoarea ianculeştenilor iar acum se ia un drept dat de Statul 
Român.

Dl. viceprimar arată că luăm o hotărâre în spiritul legii, conducerea primăriei nu vrea să ia 
păşunea iar sătenii sunt de vină că nu au pus la punct păşunea. 

Din partea Asociaţiei Crescătorilor de Animale Ianculeşti dna Todea Margareta a afirmat că 
până în prezent a avut sprijinul primarului Kovacs Eugen, menţionând că în asociaţie sunt trei persoane fizice 
care au mai multe capete de animale, dar au fost de acord ca toţi crescătorii de animale să folosească păşunea 
dar ei au afirmat că nu vor să plătească concesiune către primărie. Referitor la afirmaţie că niciodată nu a fost 
oi în Ianculeşti, d-na Todea spune că îşi aminteşte din copilărie că în unele gospodării erau – şi că păşuneau 
împreună cu celelalte animale. 

Dl. Valentin Sorian consideră că fiecare are dreptul să-şi trimite animalele la păşunat, nu 
înţelege de ce nu se poate rezolva situaţia. Arată că şi balta a fost încadrată tot la păşune, şi acum nu mai e a 
Ianculeştenilor. „E păcat să se învrăjbească sătenii pentru că cineva face un abuz,în primărie se mai  
greşeşte câteodată…..Există organe abilitate ale statului  pentru a face lumină dar  nu există bunăvoinţă ca 
să se facă ceva”. 

D-na secretar Sroth precizează, că printr-o decizie a Prefectului Jud. Satu Mare din 1991 
păşunea din Ianculeşti a trecut în domeniul privat al municipiului Carei. Domeniul privat este administrat de 
Consiliul local, închirierea, concesionarea acestor bunuri se face prin licitaţie publică.

 Se supune la vot propunerea d-lui consilier Ciută de amânare a luării unei decizii în ce 
priveşte situaţia păşunii din Ianculeşti, se aprobă în unanimitate de voturi, urmând să se convoace o şedinţă 
extraordinară cu acest subiect. 
2. Proiect de hotărâre privind modificarea listei de proiecte europene finanţate prin credite interne şi 
    prelungirea perioadei de utilizare  

Dl. consilier Ciută anunţă că nu va vota acest proiect pentru motiv că nu este de acord cu 
tăierile din parc şi cu manejul. 

 Se supune la vot proiectul şi se aprobă cu 11 voturi pentru, 3 abţineri şi 4 împotrivă (grupul 
USL)
4. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 1000 lei în favoarea Asociaţiei Pro Şcoala nr.1 Carei 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate de voturi.
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării  Bugetului Local de Venituri şi Cheltuieli al        
    Municipiului  Carei pe anul 2013

Dl. consilier Ciută propune ca suma de 50.000 lei cuprinsă în rectificarea de buget pentru 
sărbătorirea fotbalului din Carei să fie redirecţionată către construirea capelei din Ianculeşti.

Dl. Beko arată că nu se cunosc costurile necesare construcţiei capelei propunând ca suma să 
rămână în fondul de rezervă. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre cu modificările făcute de dl. Beko şi se aprobă cu 11 
voturi pentru şi 7 abţineri (grupul PNL)
6. Proiect de hotărâre privind alocarea unor fonduri in favoarea cultelor religioase

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate de voturi
7. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor fonduri în favoarea asociaţiilor culturale, tineret şi sport

Dl. consilier Brem propune amânarea discutării proiectului deoarece nu toate asociaţiile 
aveau depus decontul pentru cheltuielile din anul anterior, se supune la vot amânarea şi se aprobă în 
unanimitate de voturi.
9. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 5.000 lei pentru finanţarea organizării evenimentului 
    Karoler Schwabenfest 2013

Dnii consilieri Muller, Tempfli şi dl. Keizer - anunţă că nu participă la vot
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Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 15 voturi pentru.
10. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 2.500 lei, Muzeului Judeţean Satu Mare – Muzeul   
      Municipal Carei  pentru organizarea conferinţei de arheologie ştiinţifică internaţională „Ceramica   
      din aşezări rurale din evul mediu timpuriu”
 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate de voturi.
11.  Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului  de fezabilitate pentru obiectivul de investiţie :     
      AMENAJAREA PARCĂRILOR PUBLICE NECUPRINSE IN CADRUL PROIECTULUI   
      „MODERNIZAREA SPAŢIILOR PUBLICE URBANE DIN CARTIERELE M.V.I. ŞI M.V.II. DIN 
      MUNICIPIUL CAREI, JUD. SATU MARE”

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate de voturi.
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea studiului  pentru lucrarea „Reparaţii drum de exploatare DE  

            333/1”
 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate de voturi.

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului adiţional nr.3 la contractul de concesiune nr               
            4765/29.04.2002 încheiat între Consiliul local al municipiului Carei şi S.C. AQUACAR S.R.L. Carei

Dl. consilier Ciută arată că la acest proiect de hotărâre nu există raport de specialitate, astfel 
nu poate fi supus aprobării consiliului. D-na secretar arată că într-o şedinţă anterioară a fost prezentat 
proiectul cu raportul de specialitate, fiind amânată discutarea lui, şi faţă de situaţia prezentată nu sunt 
modificări. Dl. consilier Ciută anunţă că nu participă la vot.

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă cu 17 voturi pentru.
14. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetelor de venituri şi cheltuieli la data de 31 martie  

            2013
 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se votează cu 11 voturi pentru şi 7 abţineri (grupul 

PNL).
15. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării  Bugetului de venituri şi cheltuieli al Spitalului   
      Municipal Carei  pe anul 2013

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate de voturi.
18. Proiect de hotărâre privind  transmiterea în folosinţă gratuită a  Stadionului VICTORIA din domeniul    
      public al municipiului Carei în favoarea F.C. VICTORIA 2008 Carei  

Dl. Ciută am cerut contractul de asociere şi nu mi se pare normal să dăm acest bun unor 
acţionari care nu mai dau bani, şi la care noi consiliul local nu suntem unic acţionari.

Dl. consilier Brem arată că în anul 2009 a fost numit de consiliul local un Consiliu de 
administraţie format din Pinter Iosif, Hago Arpad şi Brem Arpad, printr-un act dl Pinter s-a retras, dl Hago 
Arpad a decedat şi numai domnia-sa a rămas în calitate de secretar, acţionari nu sunt, singurul proprietar 
fiind Consiliul local. Clubul Victoria funcţionează cu 2 echipe în campionatul judeţean. Există o hotărâre 
judecătorească şi o declaraţie dată în faţa notarului că d-nii Tabi Zsolt, Pinter Iosif şi Csajkos Szabolcs s-au 
retras din asociaţie. Menţionează că terenul mare este închis pentru lucrări de amenajare, toate meciurile şi 
antrenamentele se desfăşoară pe terenul mic. 

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate de voturi.
19. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de 7470 lei pentru Asociaţia „Congregaţia   
      Surorilor Piariste” în vederea acoperirii cheltuielilor de introducere a gazului metan în Centrul de zi  
      al Asociaţiei

Dl. consilier Păuşan Bujor arată că au fost acolo cu colegii consilieri, este un loc foarte frumos 
şi plăcut pentru copii, dar a constatat că există afişaje numai în limba maghiară, nu este un drapel al ţării sau 
un alfabet a limbii române, copii nu sunt de etnie, toţi sunt ai noştrii. M-am consultat cu colegii şi am primit 
răspunsul că ortodocşii sunt lângă biserica evreiască, „nu noi ortodocşii suntem peste tot”

Dl. consilier Ciută arată că la introducerea gazului Consiliul local a contribuit la conductele 
până la poartă, la o clădire care este proprietatea Bisericii Romano-Catolice. Plătim chirie pentru liceul 
Calazantius, şi nu am găsit înţelegere cu dânşii pentru Clubul Elevilor.  S-a afirmat că „noi ortodocşii suntem 
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lângă Biserica evreiască”, menţionez că la Surorile Maicii Domnului din 20 de copii 15 sunt de etnie 
maghiară. Voi vota acest proiect pentru ca aceşti copii să nu stea în frig, dar să reţinem că investim într-o 
clădire care nu este a noastră şi dacă peste 2 – 3 ani se încetează această activitate, nu este normal să 
învestim bani pentru aceste lucrări.

D-nul viceprimar Keizer arată că majoritatea copiilor îngrijiţi de surorile piariste sunt romi şi 
este foarte important ca aceşti copii să înveţe ceva, dacă devin majori să aibă un model de familie şi de 
viaţă, să nu se piardă pe străzi.

D-na consilier Venig consideră că nu este treaba consiliului în ce limbă sunt educaţi aceşti 
copii. Întradevăr la Surorile piariste sunt educaţi în limba maghiară, la Surorile Maicii Domnului în limba 
română, aceşti copii sunt de vârstă de grădiniţă, nu are rost să afişăm acolo abcdarul limbii române.

Dl. consilier Brem arată că îi pare foarte rău că au ajuns la această discuţie. Când au fost 
împreună la faţa locului, consideră că au avut o discuţie amiabilă. Când s-a pus problema că la Surorile 
piariste se discută cu copii numai în limba maghiară, chiar dumnealui a afirmat că probabil la Surorile Maicii 
Domnului, copii sunt educaţi în limba română. Îi pare rău că au ajuns la astfel de discuţii.

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate de voturi.
20. Proiect de hotărâre privind aprobarea  închirierii prin licitaţie publică a unui spaţiu comercial situat 
      în incinta Pieţei Agroalimentare Carei

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate de voturi.
21. Proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii de la plata impozitelor şi taxelor locale datorate 
      de chiriaşii apartamentelor din blocul ANL de pe str. Căpitan Zăgănescu nr 7/A

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă
22. Proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii de la plata impozitelor şi taxelor locale datorate de d-na  
      Rozsa Paraschiva, domiciliată în Carei, str. Horea nr.9

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se votează cu 17 abţineri (Dl.Bontea a plecat)
23. Proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii de la plata impozitelor şi taxelor locale datorate de d-na  
      Csuka Eva, domiciliată în Carei, str. Traian nr.94

 Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate.
24. Proiect de hotărâre privind aprobarea scutirii de la plata impozitelor şi taxelor locale datorate de 
      d-nele  Patonai Elisabeta Maria, domiciliată în Carei, str. Cornului nr.7 şi Szabo Annamaria, 
      domiciliată în Carei, str. Cpt. Zăgănescu nr.7, apt.43

 Se supune la vot  proiectul de hotărâre şi se votează cu 16 abţineri (şi Dl. Bream a plecat)
25. Proiect de hotărâre privind constituirea „Comisiei de analiză a solicitărilor de locuinţe sociale”

      Se propun din partea fracţiunii UDMR pe dna Venig Gabriela, Fazakas Zoltan şi Brem Arpad iar 
din partea USL pe d-nul consilier Păuşan Marcel şi Ciucos Marius.
     Se supun la vot propunerile şi se aprobă în unanimitate de voturi.
26. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Actului constitutiv al S.C. Apaserv Satu Mare S.A.

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate.
27. Proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentantului municipiului Carei să voteze în Adunarea  
Generală a „Asociaţiei de dezvoltare intercomunitară pentru servicii în sectorul de apă şi apă uzată din  
judeţul Satu Mare” aderarea comunei Tîrşolţ la Asociaţie

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate.
28. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului Carei a   
      unor imobile şi echipamente de la Staţia de tratare a apei potabile din Doba şi casarea acestora

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate.
29. Proiect de hotărâre privind aprobarea  dezlipirii (dezmembrării) imobilului  înscris  în C.F. nr. 102381  
Carei

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate.
30. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal  – proiect nr. 322/2012 elaborat de 
      S.C. ARHI DINAMIC S.R.L. Satu Mare,  privind AMPLASARE PARC FOTOVOLTAIC ÎN 
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      EXTRAVILANUL MUNICIPIULUI CAREI, extravilan – DN 19, beneficiar : S.C. OBIECTUM    
      CAREI S.R.L.
  Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate.
Diferite probleme de urbanism
Raport de specialitate nr. 38/2013 al Serv. Urbanism privind adresa 3849/2013 a P.F.A. ONEŢ MARIANA, 
prin care solicită concesionarea unei suprafeţe de 3 mp teren din domeniul public, situat pe B-dul 25 
Octombrie în faţa ambulatoriului de specialitate în vederea amplasării unui chioşc pentru comercializarea 
produselor de patiserie.

Biroul de urbanism propune concesionarea prin licitaţie publică a terenului. Se supune la vot 
cererea şi se respinge în unanimitate de voturi.
Raport de specialitate nr. 41/2013 al Serv. Urbanism privind adresa nr 3847/2013 a D-nei Tomori Mitraşca 
Anita, prin care solicită concesionarea unei suprafeţe de 12 mp teren din domeniul public, situat pe B-dul 25 
Octombrie în faţa ambulatoriului de specialitate, în vederea amplasării unui chioşc, pentru comercializarea 
îmbrăcămintelor. 

Biroul de urbanism nu propune aprobarea cererii, se supune la vot cererea şi se respinge în 
unanimitate de voturi.
Raport de specialitate nr.  40/2013  al Serv. Urbanism privind adresa nr 5490/2013 a S.C. ALCONOR 
COMPANY SRL, prin Varga Norbert Ioan, prin care  solicită concesionarea unei suprafeţe de 63,70 mp teren 
din domeniul public, în vederea extinderii spaţiului comercial existent, situat la parterul blocului nr 2, de pe 
C-lea Mihai Viteazul. Biroul de Urbanism nu propune aprobarea cererii, se supune la vot cererea şi se 
respinge în unanimitate de voturi.
Raport de specialitate nr. 39/2013   al Serv. Urbanism privind adresa nr 5217/2013 a S.C. FEKETE HOLLO 
SRL, reprezentat prin Hollo Jozsef, prin care solicită aprobarea închirierii unei suprafeţe de 21,60 mp teren 
din domeniul public în faţa Cafe Bar River, de pe C-lea M. Viteazul nr.11, în vederea amenajării unei terase 
de deservire demontabile pentru perioada mai-septembrie. Biroul de Urbanism nu propune aprobarea 
solicitării, Comisia de Urbanism propune aprobarea cererii cu obiecţiunile – să fie folosit mobilier 
demontabil, şi numai pentru perioada de vară. Se supune la vot propunerea Comisiei de Urbanism şi se 
aprobă cu 13 voturi pentru şi 3 abţineri.
Raport de specialitate nr. 59/2013  al Serv. Urbanism privind adresa nr  6104/2013 a S.C. TAVERNA SRL, 
reprezentat prin Kabai Csaba, prin care solicită aprobarea închirierii unei suprafeţe de 21,60 mp teren din 
domeniul public, în faţa Cafe Bar Taverna de pe C-lea M. Viteazul nr., 27, în vederea amenajării unei terase 
acoperite pe structură din lemn. Biroul de Urbanism nu propune aprobarea solicitării, Comisia de Urbanism 
propune aprobarea cererii cu 3 voturi pentru şi 1 vot împotrivă - cu obiecţiunile – să fie folosit mobilier 
demontabil, şi numai pentru perioada de vară. Se supune la vot propunerea Comisiei de Urbanism şi se 
aprobă cu 10 voturi pentru şi 6 abţineri (grupul USL).
Diverse
Raport de specialitate al Direcţiei de Cultură privind organizarea Festivalului Villa Carul – Zilele Municipiului 
Carei 2013. Consiliul local a luat la cunoştinţă raportul.
Raport de specialitate nr 56/2013 al Biroului Patrimoniu, Admin. dom public, privat, agricol, privind 
cererea Clubului Copiilor şi elevilor Carei, referitor la extinderea pistei de karting, se propune realizarea 
etapizată pe mai mulţi ani a acestor lucrări în funcţie de posibilităţile bugetare. Se supune la vot raportul şi 
se aprobă în unanimitate de voturi.

Fiind prezent în şedinţă dl. Chereji Nicuşor care prezintă problema drumului de acces din 
spatele ştrandului – drum fără aviz – care afectează proprietăţile din zonă, solicitând clarificarea situaţiei 
juridice a acestui drum. 

Dl. consilier Bucureştean, referitor la proiectul de hotărâre revocată de pe ordinea de zi, 
„Sărbătoarea fotbalului la Carei” consideră că ar fi păcat ca acest eveniment să nu fie organizat în Carei, nu 
cunoaşte motivul revocării proiectului, sunt informaţii că terenul de fotbal nu este bun pentru acest 
eveniment  sau din cauza lipsei de fonduri, solicitând ca persoanele care sunt prezente din executiv să 
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informeze pe dl. primar ca acest proiect să fie reintrodus pe ordinea de zi în şedinţa următoare când va fi 
discutată şi problema păşunii din Ianculeşti.

Dna consilier Mocanu Alina arată că mulţi părinţi solicită o dezinsecţie împotriva căpuşelor şi 
ţânţarilor, şi dacă se realizează această acţiune să se anunţe în presă.

Dl. consilier Ciută reaminteşte ca cererea dlui Nemeti să fie introdusă pe ordinea de zi.
Nefiind alte probleme şedinţa se încheie.

            PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ               S E C R E T A R 
                     Bucureştean Adrian                                          jr. Sróth Clara   
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